

國立成功大學圖書館退休人員借書證申請表

NCKU Library Card Request Form for Retiree

證號(Card No.) :

AI05002-002-4.1

姓名： (Name)	身分證字號： (ID No.)	聯絡電話： (TEL)
性別： (Sex)	出生年月日： (Date of Birth)	手機： (Mobile)
E-Mail：		
戶籍住址： (Address)		
聯絡住址： (Contact Address)		
原單位： (Retired from)	(院/館/處/室/中心)	(系所/組/科部)

本人願意遵守圖書館所有借還規定及管理規則，並請_____先生/小姐(Mr. / Ms.)

關係(Relationship)：_____聯絡電話(Telephone no.)：_____為聯絡人，

請發予借書證以利借閱資料。I agree to abide by all NCKU Library regulations and ask the above person as my contact person.

	註記	辦證日期	有效期限	RFID NO.	經辦人	主管
辦 證 記 錄	辦					
	辦					
	辦					

- 請攜帶本校退休證、身分證、一張照片及本申請表至圖書館流通櫃台辦理。
Please fill out the application form, along with retirement certificate, a current photo and Personal ID to the Circulation Desk.
- 借書證僅限本人使用，如遺失請立即至流通櫃台處理。
The card is for self-use only. Lost or stolen cards should be reported to the Circulation Desk.
- 退休人員借書證每5年須持原證續卡，證件遺失或損毀時，須依規定繳交200元遺失處理費。
Cardholders must renew this card every 5 years. Loss or damage of this card will result in a NT\$200 replacement charge.

